
Ontwikkelingen aan de Sloterplas 2017

Er wordt op dit moment op diverse plekken 
rond de Sloterplas gebouwd en ontwikkeld. 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering van de 
V.V.S. op 22 april 2017 heeft Tineke Stricker 
op een rijtje gezet welke werkzaamheden dat 
zijn.

1. Café Buiten

Al enige jaren exploiteert de 'Stichting Hotel 
Buiten' een café aan de Sloterplas in de buurt 
van het Noorderhof. Het café had beperkte 
openingstijden en het gebouw en de omgeving 
hadden niet de uitstraling die wij wenselijk 
achten voor het Sloterpark.

Gelukkig waren ook het stadsdeel Nieuw-West 
en de stichting die mening toegedaan en door 
middel van crowdfunding is het de stichting 
gelukt voldoende geld binnen te halen voor een 
nieuw gebouw. De bouw daarvan is op 13 april 
2017 gestart en men hoopt eind augustus open 
te kunnen. Dit café komt op een van de 
voormalige zeshoekige pierenbadjes en krijgt 
ook een uitgifteluik en toilet voor de bezoekers 
van het nabijgelegen strand.

Het bouwbedrijf werkt samen met mensen uit 
de omgeving die als vrijwilliger meewerken. 
Dus wie graag een handje helpt bij de bouw 
kan zich melden.

2. Het strand

Momenteel vinden de laatste werkzaamheden 
aan het strand plaats. Er ligt straks een pad 
achterlangs, er is een strandvolleybalterrein en 
er zijn twee vaste plekken (met stroom) voor 
eten-en-drankwagens.

Het stadsdeel is zich bewust van het belang van 
goed beheer en onderhoud. Men overweegt een 
barbecueverbod voor het strand. Dit vinden wij 
ook zeker noodzakelijk.

Het strand wordt officieel geopend op 24 mei 
2017 en dan wordt ook de naam bekend 
gemaakt.

3. Van Eesterenmuseum

In eerste instantie meende het bestuur van het 
Van Eesterenmuseum dat het Stippenterras bij 
café Oostoever een goede plek was voor een 
nieuw gebouw. Bij de Sloterplasconferentie in 
2012 werden hiervan tekeningen 
gepresenteerd. Al snel werd duidelijk dat velen 
die gedachte niet onderschreven, maar dat het 
bastion met het meidoornbosje bij de 
Burgemeester Rendorpstraat (tegenover het 
benzinestation) een meer geschikte plek zou 
zijn. Ook Cornelis van Eesteren had daar bij 
zijn ontwerp voor Slotermeer al in 1939 een 
paviljoen gedacht. En dat is het dus geworden.

De bouw is volop aan de gang en het gaat heel 
snel. Men streeft er naar in oktober 2017 het 
nieuwe paviljoen te openen.

De activiteiten van het museum worden dan 
uitgebreid met onder andere wandelingen in 
heel Nieuw-West. Een aantal daarvan wordt al 
komende tijd aangeboden.
Zie: www.vaneesterenmuseum.nl.

http://www.vaneesterenmuseum.nl
http://www.vaneesterenmuseum.nl


4. Het voormalige café Oostoever

Al ongeveer drie jaar is het dicht!

Na de verbouwing is de zaak verhuurd en is 
men aan het werk gegaan met de inrichting van 
een Turks café-restaurant. En dat duurt al bijna 
2 jaar. Momenteel ligt het werk weer stil en 
iedereen in Nieuw-West vraagt zich af wanneer 
het een keer open gaat.

Er blijken belemmeringen te zijn bij de 
aangevraagde vergunning. Hoe dat af gaat 
lopen is ons niet bekend.

Het is een treurige zaak dat op zo'n prominente 
plek een horecagelegenheid zo lang leeg kan 
staan.

5. Oostzijde Sloterpark

Het zal alle bezoekers van het park duidelijk 
zijn dat dit deel van het park onderhoud nodig 
heeft. Wateroverlast is een groot probleem en 
de bomen hebben daar al jaren last van.

Nu is er in het stadsdeel een herstelplan 
gemaakt, maar helaas is het daar niet bij 
gebleven. Men heeft er voor gekozen om 
tegelijk een ander ontwerp te maken, dus in te 
grijpen op het oorspronkelijke ontwerp. Dat 
zou ten koste gaan van de ligweide in dat deel, 
een bosperceel e.d.

Niet alleen de Vrienden van de Sloterplas, 
maar ook andere verenigingen van bewoners 
rond het gebied hebben geprotesteerd tegen de 
ingreep op het ontwerp. Ook de toevoeging van 
nog een horecagelegenheid (kiosk) bij de Johan 
Huizingalaan viel bij velen niet in goede aarde.

Inmiddels heeft het bestuur van het stadsdeel 
besloten het plan in de inspraak te brengen, 
zodat wij er op rekenen dat het plan aangepast 
gaat worden.

Onze reactie op dit plan is elders op onze 
website te lezen.



6. Watersporteiland

Ook dit deel van het Sloterpark verdient enige 
verbetering, zoals de bospartij en de 
parkeerplaats. Er is hiervoor een plan in 
ontwikkeling. Dat gaat in samenspraak met de 
bestaande verenigingen op het 
Watersporteiland en in samenspraak met de 
V.V.S. en een vereniging van eigenaren 
grenzend aan dit deel van het park.

Men streeft er naar in de toekomst uniforme 
hekken rond de diverse verenigingsterreinen te 
hebben, bij voorkeur duurzaam en begroeid.

Alle betrokkenen zijn het eens over de aanleg 
van twee brugjes, waardoor het rondje 
Sloterplas ook over het eiland kan lopen. Er is 
nog discussie of deze alleen voor wandelaars 
of ook voor fietsers zullen zijn. Het stadsdeel 
kan nu de financiering daarvan gaan regelen.

Ook de ligweide in de bocht van het 
Watersporteiland verdient aandacht. Er is ooit 
een verhoging gemaakt en de vraag is wanneer 
en waarom? Daar moet dus nog een plan voor 
komen.

Ook al is nog niet alles volledig uitgewerkt, 
zoals de bospartij: wat moet er weg en hoe 
vullen we dit weer op, is het goed dat alle 
verenigingen daarin samenwerken met het 
stadsdeel.

Er komt geen hotel op het eiland.

7. Bestemmingsplan Sloterplas en omgeving

De Vereniging Vrienden van de Sloterplas 
heeft een uitgebreide zienswijze ingediend op 
dit plan (te lezen op onze website). Het 
wachten is op de nota van beantwoording.

De stadsdeelcommissie moet dan nog bekijken 
of die nota tot aanpassingen in het 
bestemmingsplan leidt ,waarna het 
gemeentebestuur het nog moet vaststellen.

Tenslotte: in Osdorp is over de Osdorpergracht 
een extra brug voor wandelaars en fietsers 
gepland. Wanneer deze uitgevoerd gaat worden 
is ons niet bekend.

Veel ontwikkelingen met mooie en ook 
spannende kanten. Mooi is dat de Noordoever 
van de Sloterplas nu is aangemerkt als 
Beschermd Stadsgezicht.

Tineke Stricker; 22 april 2017.
www.vriendenvandesloterplas.nl


